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Başkan Ekrem Yüce, “Tarım ve Orman Bakanlığından aldığımız 

özel izinle Alancuma’da 100 dekarlık bir alanda kenevir ekimi 

gerçekleştirdik. Hasadını gerçekleştirdiğimiz kenevirlerin 

değerlendirilmesi için çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Kenevir 

tohumlarından üniversitemiz ve Şenpiliç iş birliğiyle yağ elde ettik. 

Kenevirden sabun ürettik. Liflerinden yastık yaptık. Akyazı’da da 

bir firmamızla anlaştık ve nihai ürün haline getirdik. Kenevir keçeli 

halı da ürünlerimiz arasındaki yerini aldı. Bu konuda kararlıyız. 

Sakarya, endüstriyel kenevir sanayinin yeni merkezi oluyor. 

Şehrimize hayırlı olmasını diliyorum.” dedi•

Sakarya Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem Yüce, Alancuma’da 

100 dekar alanda ekimi gerçekleştirilen kenevirlerden elde 

edilen ürünleri Şubat Meclis Toplantısı’nda açıkladı. Tekstil 
ve sağlık başta olmak üzere birçok alanda kullanılan ürünleri 

meclis üyelerine tanıtan Başkan Yüce, kenevirin bitmek bilmeyen 

faydası olduğuna dikkat çekerek, kenevirden elde edilen ilk 

ürünlerin başlangıç olduğunu ve üretim kültürü ile çalışmaların 

yoğunlaşacağını dile getirdi •

ÜRETİM KÜLTÜRÜYLE
SAKARYA KAZANACAK

Kenevirin
ilk ürünleri
daha baslangıc SAKARYA SİZİN EVİNİZ

DÜNYAYI MİSAFİR EDERİZ

Hırvatistan İstanbul Başkonsolosu İvana Zerec ve beraberindeki heyeti misafir eden Başkan Ekrem Yüce, “İnsanın hayal 
ettiği tüm güzellikleri bulduğu eşsiz bir coğrafyaya sahip olan şehrimizi her geçen gün daha mükemmel hale getirmek için 
gece gündüz demeden çalışıyoruz. Misafirlerimizi tüm bu güzellikleri keşfetmeleri ve tanımaları için şehrimize davet ediyoruz.” 
derken, Başkonsolos Zerec ise Sakarya’nın güçlü bir eğitim altyapısına sahip olduğuna dikkat çekti •

Sakarya’nın su 
kaynaklarının 
korunduğu 
kadar çevresinin 
korunmasında da 
özenle çalışan SASKİ 
ekipleri, Sapanca Gölü 
etrafında atık ve çöp 
temizleme çalışmaları 
gerçekleştirdi. Rutin 
olarak gerçekleştirilen 
çalışmalarda 25 
personel ile göl etrafına 
bırakılan atık ve çöpler 
toplandı•

Doğal

Kaynaklarımızın

Devamlılığı için

Çevre Temizliği Şart
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Şehir genelinde etkili olan kar yağışı sebebiyle
yapılan kar temizleme ve yol çalışmaları Sakarya

Büyükşehir Belediyesi ekipleri tarafından tamamlandı.
Başkan Ekrem Yüce tamamlanan karla mücadele 
çalışmaları hakkında “Kar yağışının olduğu andan 

itibaren teyakkuz halinde olduk ve büyük bir gayretle 
çalışmalarımıza başladık. Yoğun kar yağışı olan bölgelere 

ani bir şekilde intikal ederek tüm birimlerimizle sahada olup 
mücadelemizi sürdürdük. Sakarya’mızın en ücra köşesine 

kadar yolu açılmamış mahalle bırakmadık” dedi.•

16 İLÇEDE 7/24 MESAİ 

YOLU AÇILMAMIŞ
MAHALLE BIRAKMADIK

İŞ MAKİNESİ 83 180 KİŞİLİK EKİP

GRUP YOLU 272

2 BiN KM YOL AĞI
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BiN 801 TON
TIBBi ATIK
BERTARAF
EDiLDi
Dünyayı etkisi altına alan salgının Türkiye’de Mart 2020’de 
görülmesiyle insanların yaşantılarının ayrılmaz bir parçası olan 
maskeler başta olmak üzere yıl boyunca bin 801 ton tıbbi atık 
bertaraf edildi•

Sakarya Büyükşehir Belediyesi tarafından Sebahattin 
Zaim Bulvarı üzerinden Serdivan’a geçişleri sağlayacak 
25 metre uzunluğunda 18 metre genişliğindeki köprü 
çalışması projesinde sona gelindi•
Daha önce altyapısı ve üstyapısı tamamlanan Hasır Sokak ile Süleyman 
Binek Caddesi arası duble yol haline getirilerek vatandaşların kullanımına 

açılmıştı. Serdivan’a geçişleri sağlayacak köprü çalışmalarının sona 

ermesinin ardından bölgede sinyalizasyon çalışmaları da tamamlandı. 

Kaldırım ve kavşak düzenlenmelerinin yapılmasıyla birlikte köprü 

vatandaşların kullanımına açılacak•

ORTAK
ALANLAR

DEZENFEKTE
EDiLiYOR

Sakarya Büyükşehir Belediyesi 
vektörlerle mücadele ve 
dezenfekte çalışmaları tüm hızıyla 
devam ediyor. Bu kapsamda, 
kamu kurum ve kuruluşları
hizmet binaları, pazar yerleri 
ve terminaller toplum sağlığını 
korumak adına düzenli olarak 
dezenfekte ediliyor•

YENiKENT’TEN
SERDiVAN’A
ALTERNATiF
GEÇiŞ

Soğuk hava koşulları nedeniyle 
donan su sayaçlarına anında 
müdahale ederek yaşanan 
olumsuzlukların önüne geçildi.
36 araç 45 personel ile sahada
aktif olarak görev yapan 
Büyükşehir SASKİ ekipleri
toplam 8.957 sayaca
müdahale etti•

Büyüksehir
Su Sayaclarına
Anında Müdahale Etti
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Sakarya Büyükşehir
Belediyesi çalışanı 2300 

kişinin maaşlarına yüzde 40’a 
varan zam yapıldı. Taşerondan 
kadroya geçilmesinin ardından 
imzalanan ilk toplu sözleşmeye 
eğitim ve kıdem farklarının da 

eklenmesi çalışanlar tarafından 
memnuniyetle karşılandı •

Sakarya Büyükşehir Belediyesi
ile Türk-İş’e bağlı Güvenlik-İş 

sendikası arasında 224 güvenlik 
personelini ilgilendiren toplu iş 

sözleşmesi imzalandı •

Toplu iş sözleşmelerinde çalışanları 

mağdur etmeyecek bir çözüme 

ulaştıklarını ifade eden Başkan Yüce, 

“Büyükşehir Belediyemizde görev yapan 

bütün arkadaşlarımız gecesini gündüzüne 

katarak var gücü ile halkımıza hizmet 

etmeye devam ediyorlar. Bu nedenle bütün 

mesai arkadaşlarıma özverili ve gayretli 

çalışmalarından ötürü teşekkürlerimi 

sunuyorum. İnşallah bu mücadelemiz ile 

şehrimizin gelişmesini ve tüm dünyada 

tanınmasını sağlayacağız. Bildiğiniz gibi 

uzun süredir maaş zammı için görüşme 

halindeydik.  Büyükşehir Belediyemizi de 

işçi kardeşlerimizi de mağdur etmeyecek 

bir yol bulmak için gerek sendika 

temsilcileri gerekse bizler yoğun bir mesai 

harcadık •
Sözleşme sürecinin uzaması hasebiyle 

Temmuz 2020’den itibaren geçerli olmak 

üzere bütün çalışanlarımızın ücretlerinde ve 

mesailerinde geriye dönük 6 aylık süreç için 

yüzde 20 oranında bir zam gerçekleştirdik.

 2021 yılının başından itibaren geçerli olmak 

üzere personellerimizin günlük ücretlerine, 

kıdem zammı ve eğitim durumuna göre bir 

zam daha gerçekleştirdik. Eğitim ve kıdem 

zammı, aynı işi yapan personellerimiz 

arasındaki eğitim ve kıdem farkının belli 

olması açısından bizim için önemli ve 

yapılması gereken bir zamdı. Yine sosyal 

haklara da yüzde 180’e kadar değişen 

oranda bir zam gerçekleştirdik.” dedi •

Mahmut Aslan, “Bu hakların verilmesi için ciddi müzakereler yapıldı. Yüzde 40’lara 

varan bir artış sağlanacak. Sayın Başkanımız belediyenin şartlarını zorlayarak 

anlaşmanın bu noktalara gelmesini sağladı. Toplu iş sözleşmesinin imza 

aşamasına gelmesi çok değerli. Bu sözleşme ile emekçinin alacağı maaş artacak. 

Şartlar ne olursa olsun biz şehrimize hizmet ediyoruz. ‘İnsanların en hayırlısı 

insanlara hizmet edendir’ bunu unutmayarak çalışan arkadaşlarımız bu şehirde en 

iyi hizmeti vermek için canla başla çalışıyorlar. Hamdolsun bugün ilk adımı attık. 

İyi bir toplu iş sözleşmesine imza atıyoruz. Geleceğimizi güvence altına alıyoruz. 

Hiçbir emekçinin işini tehdit altına bırakmıyoruz. Bu sözleşme ile iş yerindeki 

barış daha güvenli hale geliyor. Toplu iş sözleşmesinde emeği geçen herkese 

teşekkür ediyorum. Başkanımız Ekrem Yüce de büyük bir teşekkürü hak ediyor. 

Toplu iş sözleşmemiz tüm emekçi arkadaşlarımıza hayırlı uğurlu olsun” dedi •

10 Gün olan ikramiye ödemeleri 2021 yılında 

26 güne 2022 yılında 36 güne çıkarıldı. 

696 sayılı KHK’dan önce işe başlayanlar 

ile sonra işe başlayanlar arasında ücret 

farkları sözleşme ile eşitlendi •

MAAŞ
FARKLARI DA 
EŞiTLENDi

EMEKÇİNİN GELECEĞİ 
GARANTİ ALTINA ALINDI

Birlikte
Yürüdüğümüz

Hizmet Yolunda
Emeğiniz

Bize Emanet
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36

Büyükşehir’de
Toplu İş Sözleşmesi Sevinci%

%

ZAM

GÜN

2300 KİŞİYİ İLGİLENDİREN TOPLU 
İŞ SÖZLEŞMEMİZDE YÜZDE 40’A 
VARAN ARTIŞ GERÇEKLEŞTİRDİK •

10 GÜN OLAN İKRAMİYE ÖDEMELERİNİ
2021 YILINDA 26 GÜNE 2022 YILINDA
36 GÜNE ÇIKARDIK •

TOPLU İŞ SÖZLEŞMEMİZLE BİRLİKTE 
EĞİTİM VE KIDEM FARKLARI 
UYGULAMAYA ALINDI •

TOPLU İŞ SÖZLEŞMESİYLE ÇALIŞMA
ARKADAŞLARIMIZIN HAKLARINI
GÜVENCE ALTINA ALDIK •
HAYIRLI OLSUN

696 SAYILI KHK’DAN ÖNCE İŞE 
BAŞLAYANLAR İLE SONRA İŞE 

BAŞLAYANLAR ARASINDAKİ ÜCRET 
FARKLARI ARTTIRILARAK EŞİTLENDİ •

ÇALIŞMA ARKADAŞLARIMIZIN
SOSYAL HAKLARINI YÜZDE 180’E

VARAN ORANDA ARTTIRDIK •

Çalışanların toplu iş sözleşmesinden duyduğu memnuniyetten dolayı büyük 

mutluluk yaşadığını kaydeden Başkan Ekrem Yüce, “Toplu iş sözleşmemizi 

çalışma arkadaşlarımızın menfaatleri doğrultusunda imzaladık. Hep birlikte 

bir süreç yaşadık ancak şunu hiçbir zaman göz ardı etmedik: biz sadece mesai 

arkadaşlarımızla değil, tüm aile bireyleri ile birlikte büyük bir aileyiz. Şehrimizin 

her noktasında çalışmalar gerçekleştiriyoruz. Şehrimizin yarınlarının daha da 

iyi olması adına her bir ekip arkadaşımız büyük bir sorumluluk taşıyor. Özveriyle 

çalışan, sahip olduğu görevi en iyi şekilde yerine getiren, bu şehrin her bir 

ferdine karşı sorumluluk duygusuyla hareket eden tüm mesai arkadaşlarıma 

teşekkür ediyorum” dedi •

Sakarya Büyükşehir Belediyesi 
SASAY ve SASKİ Personel 

A.Ş çalışanı 2300 kişi toplu iş 
sözleşmesi sevinci yaşıyor.

Hak-İş ile imzalanan sözleşmenin 
ardından çalışanlar Başkan 

Ekrem Yüce’ye teşekkür 
ziyaretinde bulunurken; yüzde 

40’a varan iyileştirmenin ardından 
çalışanların yüzü gülüyor•
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Sakarya
Büyükşehir Belediyesi’nden 

Serdivan’a Altyapı ve Üstyapı 
Çalışmalarına

» Üniversite Cd  

» Kemalpaşa Cd  

» Eski Kazımpaşa Cd  

» Süleyman Binek Cd  

» Medeniyet Cd  

» Medeniyet Bulvarı
» Kampüs
» M.Z.Kuş İlkokulu
» Yukarıdereköy
» Hasır Sk  

» 324 Sk  

SERDIVAN’IN
CEHRESI
S A K A R Y A

BUYUK
SEHIR

23MiLYON TL’LiK
HiZMET

28 Bin ton Asfalt
12,218 m İçmesuyu
10,645 m Kanalizasyon

13,834 m Yağmursuyu

9.703 m Kaldırım
1.868 m Bordür
1.955 m Beton Kanal

22 AYDA

ile yenilendi

32
EVLER

BÜYÜKŞEHİRLE
 YENiLENiYOR

Sakarya Büyükşehir Belediyesi tarafından gerçekleştirilen kentsel 

tasarım ve cadde yenileme çalışmaları 32 Evler Mahallesi’nde başladı. 

Dönüşüm çalışması kapsamında su kayıplarının önüne geçmek, güçlü 

altyapıyla kesintisiz içmesuyu sağlamak için toplamda 4 bin 485 metre 

altyapı ağı bölgeye kazandırılacak. Çalışmaların yaklaşık 2 bin metrelik 

kısmını oluşturan yağmursuyu hattının 850 metresi tamamlandı. Altyapı 

işlemlerinin sona ermesiyle birlikte caddenin üstyapısını da yenileyecek, 

kaldırım ve asfalt çalışmalarıyla güzergâh yeni yüzüne kavuşacak•

Cark Caddesi 
Esnafına
Maske ve 
Dezenfektan 
Dagıtımı
Sakarya Büyükşehir Belediyesi koronavirüs salgını ile 

mücadele kapsamında ücretsiz maske ve dezenfektan 

dağıtım çalışmalarına devam ediyor. Bu kapsamda 

dağıtım ekipleri şehrin en işlek caddelerinden biri 

olan Çark Caddesi esnaflarına ücretsiz maske ve 

dezenfektan dağıtımı gerçekleştirdi•
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Sosyal Belediyecilik anlayışı ile hareket eden Büyükşehir 
Belediyesi YADEM birimi ekipleri yaşlı vatandaşların 
ihtiyaçlarına yönelik hizmetler sunmaya devam ediyor •
Sakarya Büyükşehir Belediyesi Sosyal Hizmetler Dairesine 

bağlı Yaşlı Destek Merkezi (YADEM) yaşlı vatandaşlara yönelik 

evde ücretsiz berber hizmeti sunuyor. Pandemi kuralları 

eşliğinde yaşlıların kişisel bakımları uzman ekipler tarafından 

sürdürülürken, eczane, market alışverişi, fatura ödemeleri, 

maaş çekimi ve refakat gibi diğer hizmetler ile de yaşlıların 

yüzü gülüyor •

Büyükşehir 
Belediyesi yoğun 
kar ve soğuk 
geçen günlerde 
sokak hayvanlarını 
unutmadı•

YEM SOKAK HAYVANLARI
İLE BULUŞTURULDU•

Öpülesi Eller

Başımızın Tacı

     Sokak

Hayvanları

Unutulmadı

2 TON ŞEHRİMİZE
KAR

ÇOK
YAKIŞTI

Her mevsimin güzel yaşandığı 
Sakarya’mızda kış mevsimi

bir başka güzel !



Maske
Koronavirüse karşı
kullanılan maskeler toplum 
sağlığı için risk oluşturuyor.
Maske çöp değil tıbbi atıktır.


